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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2024/25:409 Skydd av fjällskogarna

Fjällskogarna som utpekats som skyddsvärda och unika utifrån ett 
internationellt perspektiv, och som kallas för Europas Amazonas, avverkas nu i 
rekordtakt. Samtidigt har miljöministern precis sagt i Cali under COP16 att 
Sveriges regering ska införliva Kunming–Montreal-avtalet, vilket innebär en 
dubblerad yta av skyddad natur i Sverige. Miljöministern sa också att vi 
behöver mobilisera mer finansiering och engagemang, att särskild hänsyn 
måste tas till urfolk och lokalboende samt att klimat och biologisk mångfald 
ska gå hand i hand.

Ändå avverkas platser som är unika och som ger irreversibla skador. 
Regeringen ser på samtidigt som tusenåriga ekosystem jämnas med marken. 
Detta innebär utrotning av hotade arters habitat, att heliga platser förintas 
och att man omöjliggör renskötsel, som är en bärande komponent för den 
samiska kulturen.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Romina Pourmokhtari:

 

Hur tänker statsrådet agera för att införliva sina löften i Cali och snabbt skydda 
Europas Amazonas från att förintas?

………………………………………

Rebecka Le Moine (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-11-07
Besvaras senast
2024-11-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


